

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb

Datum: 2020-05-10

Plats: Mellevi

Tid: 19:00

Närvarande: Martin Lindbom, Enrico Seeling, Robert Schyman, Monica Enqvist, Anna Sager, Maria Hägglöf, Johan Engwall

§1. Mötets öppnande

§2. Godkännande av dagordning

§3. Godkännande av föregående protokoll

§4. Ekonomi

Martin informerar om det ekonomiska läget. Sponsorer ska ringas, tyvärr befarar vi att många kommer hoppa av pga rådande läge. Kiosken har endast omsatt 60:- i april ett hisnande tapp. Mars månad resultat +13016:-, tillgångar 454029,98. April +36978,30 tillgångar 491008,28.

§5. Ordförande har ordet

Enrico har haft kontakt med förbundet angående Covindläget. Möte med RF imorgon om hur man ska ange ökade kostnader. Martin med flera har sorterat ut matchställ

§6. Rapport från sektionerna

-Fotboll

Enrico rapporterar att fotbollen dragit igång. 4 lag har vi.

Fotbollsskolan

Anmälningarna trillar in.

Diplomerad förening

-Handboll

Ingen ansvarig på plats

-Innebandyn

Monica informerar om ett hårt liv, hög efterfrågan på innebandy. Pojklag P09, P11. Flicklag f-09-12 vill ej spela matcher första säsongen. Innebandyskola kommer dra igång för födda 13-14. Ett motionslag.

-Skidor/ Friskvård

Cirkelträningen har kört igång utomhus.

-Festkommittén – Midsommarkubb? Vi avvaktar Folkhälsomyndighetens rekommendationer.

§7. Föranmälda frågor

1. Vilka lag ska anmälas till serier till hösten?
2. Halltider till hösten

Möte med berörda parter tillsammans med ordförande kommer förrättas.

3. Matchställ

Har fått beställa ett 140 ställ och 10 st 160, 10 st small

4. Material mm planskötsel 7-manna

Johan skickar kvitton till Annika som hon bokför på särskilt konto för att kunna följa upp kostnaderna.

5. Materialansvarig

Josefine Hedlund vill bli klädansvarig, vi låter den vila, siktar på nytt folk då Josefin ansvarar för mycket annat.

6. Städning av Mellevi nyrenoverade omklädningsrum

- a. Sanitetsmaterial?? Vad finns /behövs
- b. Sop mm till varje omklädningsrum??
- c. Plakat städinstruktioner..

Enrico kontaktar fotbollsledare om städrutiner. Varje lag ska lämna rummet i det skick dom själva vill finna det. Vi kontrollerar vilken städutrustning som finns och kompletterar det som behövs.

7. Utdrag ur polisregistret, status.

Innebandyn är klar, saknas några i fotbollen, barngymnastiken. 18 ledare har inte lämnat intyg. Martin och Britta ser över det.

8. Bidragen.

Kommunal och LOK har gått igenom. Guldkant har vi ej fått svar på.

9. Närvarorapportering.

Viktigt att vi sköter nuvarande rapportering för framtida bidragsansökningar

10. Färgpytsarna på muggen.

Vi flyttar pytsarna till lämpligt utrymme

11. Coronabidrag RF

Martin går igenom RF formulär för avbokade evenemang. Vi diskuterade öppet alla förlorade intäkter. Martin och Enrico får mandat att skicka in senast den 15/5

§8. Övriga frågor

§9. Nästa möte

Datum: 12/4

Tid: 19:00

Plats: Mellevi

§10. Mötets avslutande